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Abstract (en)
[origin: CA2967541A1] The invention concerns a transportation container (1) provided with a stacked arrangement of containers formed from
plastic, in which the containers (2, 3) are formed with a container bottom and a peripheral container wall (17), wherein the container bottom (9) is
configured so as to cover a total area of a transportation pallet (4a, 4b) or a section thereof, the peripheral container walls (17) are formed with an
upright wall and reinforcements disposed thereon, the containers (2, 3) are releasably assembled from container components which have two lateral
container components, wherein container components disposed adjacent to each other are connected together in an interlocking and/or force-fitting
manner in the region of the container walls (17) and the container bottom (9), and containers disposed directly one above the other are articulated
together along a long side of the container in a manner such that an upper container (2) can be moved between an initial position in which the upper
container (2) is disposed in a manner such as to close the upper container opening of a container (3) which is disposed directly beneath it, and a
swung up position in which the upper container (2) has been swung up about a swivel axis of the articulated connection so that the upper container
opening (3) of the container which is disposed directly therebeneath is opened. (Fig. 1)

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Transportbehälter (1) mit einer gestapelten Anordnung von Behältern aus Kunststoff, bei der die Behälter (2, 3) mit einem
Behälterboden und einer umlaufenden Behälterwand (17) gebildet sind, wobei der Behälterboden (9) eine Gesamtfläche einer Transportpalette
(4a, 4b) oder einen Teilbereich hiervon erfassend ausgebildet ist; die umlaufenden Behälterwände (17) mit einer aufrechtstehenden Wand
und hierauf angeordneten Versteifungen (18) gebildet sind; die Behälter (2, 3) aus Behälterbauteilen lösbar zusammengesetzt sind, die zwei
seitliche Behälterbauteile (30) aufweisen, wobei benachbart zueinander angeordnete Behälterbauteile im Bereich der Behälterwände (17) und
des Behälterbodens (9) form- und / oder kraftschlüssig miteinander verbunden sind; und direkt übereinander angeordnete Behälter entlang einer
Behälterlängsseite (13) gelenkig miteinander verbunden sind, derart, dass ein oberer Behälter (2) zwischen einer Ausgangstellung, in welcher
der obere Behälter (2) auf einem direkt darunter angeordneten Behälter (3) und dessen deckseitige Behälteröffnung verschließend angeordnet
ist, und einer hochgeschwenkten Stellung verlagerbar ist, in welcher der obere Behälter (2) um eine Schwenkachse der gelenkigen Verbindung
hochgeschwenkt ist, so dass die deckseitige Behälteröffnung des direkt darunter angeordneten Behälters (3) geöffnet ist.
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